
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
Beantwoording is openbaar 
 

Naam en fractie: Jelmer Kruyt, Goois Democratisch Platform 

Datum indiening: 27 februari 2019 

Datum antwoord: 19 maart 2019 

Onderwerp: Overnemen aanbevelingen wijkwethouderschap (vervolgvraag) 

 
Naar aanleiding van onderstaande beantwoording, heeft onze fractie de volgende vervolgvragen.  
 
In de (aangenomen) motie “wijkwethouders aanspreekbaar” staat onder punt 1 van het dictum: “De raad uiterlijk 1 februari 
a.s. nader te informeren over de manier waarop het wijkwethouderschap naar een hoger niveau wordt getild”. Nu de in de 
evaluatie opgenomen aanbevelingen blijkbaar niet allemaal letterlijk door het college worden overgenomen en de uitvoering 
per wethouder kan verschillen, is voor ons onduidelijk op welke manier het wijkwethouderschap naar een hoger niveau wordt 
getild. Daarmee is de motie dus niet goed uitgevoerd.  
 

1. Kan het college alsnog concreet aangeven wat zij verstaat onder “het ter harte nemen van de handvatten uit de 
evaluatie”? Welke aanbevelingen worden wel overgenomen en welke worden niet of slechts ten dele overgenomen?  

 
Antwoord 
 Onder het ‘ter harte nemen van de handvatten’ verstaan we dat we de analyse van de evaluatie onderschrijven, maar niet één 
op één de aanbevelingen overnemen. Er zijn bijvoorbeeld drie aanbevelingen gedaan voor de praktische invulling van het 
wijkwethouderschap, te weten: 1. Houd een spreekuur 2. Informeer de wijk periodiek over gemeentelijke plannen 3. Benoem 
wijkwethouder van aansluitende wijken.  Aanbevelingen 2 en 3 zijn overgenomen. Aanbeveling 1 is niet letterlijk één op één 
overgenomen.  De analyse van de evaluatie was immers dat inwoners graag willen dat een wijkwethouder (of wijkadviseur) 
makkelijk benaderbaar is. Dat kan wat ons betreft op meerdere manieren dan alleen een spreekuur. Want door de 
ontmoeting met de wijkwethouder te uniformeren via een spreekuur beperk je ook de aansluitmogelijkheden van de buurt. 
Veel mensen hebben beperkt tijd. Juist door aan te sluiten bij de momenten die er al zijn is het bereik, de verbinding en de 
opbrengst vele malen groter..   

 
 

2. Kan het college daarnaast aangeven waarom niet gekozen wordt voor een uniforme invulling van het spreekuur? Op 
welke manier wijkt de invulling van individuele wijkwethouders onderling af?  
 

Antwoord 
Voor de beantwoording van vraag 2 verwijzen we naar de raadsmededeling ‘Doorontwikkeling wijkwethouderschap’: Iedere 
wijkwethouder zal samen met de organisatie op zijn of haar eigen manier invulling geven aan de randvoorwaarden voor een 
succesvol wijkwethouderschap (liefde voor de wijk en bekendheid met de wijk en inwoners). Maar wel met als gezamenlijk 
uitgangspunt dat wij vaker in de wijk zijn voor gesprekken en/of ontmoetingen. Daarmee komt het wijkwethouderschap op 
een hoger niveau. Want door die gesprekken leren wij de wijk, maar vooral de mensen beter kennen en kunnen we die 
wetenschap meenemen in onze besluitvorming. We gaan als wijkwethouder actief de samenwerking op zoeken met de 
wijken; bij de Wijk- en Buurtplatforms, de Dorps- en Stadsraden en de Buurtpreventieverenigingen. Maar natuurlijk ook bij 
activiteiten of andere ontmoetingen in de wijk. Iedere wijk heeft zijn eigen kenmerken en dynamiek, daarom werken we ook 
vanuit de gedachten van wijk- en kerngericht werken. Een uniforme invulling van het wijkwethouderschap staat hier haaks 
op. De verschillen tussen de aanpak van de wijkwethouders zijn niet groot. Veel van de ontmoetingen hebben een aanleiding. 
Die kan zowel vanuit een individuele vraag als uit een buurt activiteit ontstaan. Per contact wordt gekozen voor de meest 
aansluitbare manier van ontmoeten, in gesprek zijn en mogelijke opvolging. 
Het periodiek informeren gebeurt op verschillende momenten en manieren. Naast de reguliere projectmomenten zijn er 
vergaderingen van de platforms waar terugkerend (door de wijkadviseur) geïnformeerd wordt. Daarnaast wordt gekozen 
voor social walks, wijkschouwen, wijk informatiemarkt, wijklunch, aansluiten bij bestaande spreekuren van maatschappelijke 
partners. Aan de bekendmaking van de wijkwethouders wordt d.m.v. infographics en een social media campagne vorm 
gegeven.  
 
 

 

 
Inleiding 
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Er heeft een evaluatie plaats gevonden m.b.t. de invulling van het wijkwethouderschap. In deze evaluatie worden diverse 
aanbevelingen gedaan. Het college geeft in de raadsmededeling aan dat zij deze handvatten ter harte zal nemen.  
 
Vraag 1 
Just to be sure: Kunnen wij hier uit opmaken dat alle aanbevelingen uit de evaluatie door het college zullen worden 
overgenomen?  
 
Antwoord 
U kunt er uit op maken dat wij de handvatten uit de evaluatie ter harte nemen. Dat betekent niet dat wij alle aanbevelingen 
letterlijk over nemen. Met name het spreekuur zullen de wijkwethouders ieder op hun eigen wijze invullen, maar wel zodanig 
dat zij regelmatig in de wijk zichtbaar, aanwezig en aanspreekbaar zijn voor inwoners. 
 


